



إتحاد الإمارات العربية المتحدة للكرة الطائرة

UNITED ARAB EMIRATES VOLLEYBALL ASSOCIATION

Ref: 408/s

Date: 13/07/2023

To: General Secretary

Sub: FIVB Level III Coaches Course
01-08 September 2023

We are pleased to invite you to nominate your coaches to participate in the International Coaches Course level III, to be held from 01 to 08 September 2023 in Abu Dhabi, organized by United Arab Emirates Volleyball Association and under the supervision of FIVB.

Information and Participation Conditions

1- Course calendar

1-1 Period: Fri 1st – Fri 8th September 2023.

1-2 Arrival: Thu 31st Aug 2023.

1-3 Departure: Sat 9th September 2023.

1-4 Venue: Aljazira Club - Abu Dhabi

1-5 Language: English

2- Instructors:

2-1 Mr. Gordon L Mayforth (USA) – Course Director

2-2 Mr. Mohamed Ben Mustapha (TUN)

3- Conditions to be met by the student: -

3-1 Recommended by their National Federation which guarantees a candidate's experience as a player or coach.

3-2 In good health and physical condition and able to practice coaching skills.

3-3 To have obtained a Level II coaches Course certificate at least two years ago.

3-4 Candidate's CV

الرقم: 408/ص

التاريخ: 2023/07/13

السيد/ أمين السر العام

المحترم الموضوع: دورة المدربين الدولية للمستوى الثالث

01 – 08 سبتمبر 2023

يسرنا دعوتكم لترشيح دارسين للمشاركة في دورة المدربين الدولية للمستوى الثالث المقرر إقامتها خلال الفترة من 01 إلى 08 سبتمبر 2023 في أبوظبي التي ينظمها إتحاد الإمارات للكرة الطائرة وتحت إشراف الاتحاد الدولي للكرة الطائرة

المعلومات وشروط المشاركة

1- تقويم الدورة:

1-1 الفترة: الجمعة 1 - الجمعة 8 سبتمبر 2023.

2-1 الوصول: Thu 31st August 2023.

3-1 المغادرة: السبت 9 سبتمبر 2023.

4-1 المكان: نادي الجزيرة - أبوظبي

5-1 اللغة: الإنجليزية

2- المحاضران:

1-2 السيد/ جوردان مايفورث (مدير الدورة). (الولايات المتحدة الأمريكية)

2-2 السيد/ محمد بن مصطفى. (تونس)

3- الشروط الواجب توافرها في الدارس:

1-3 أن يتم ترشيحه بواسطة اتحاده المحلي لضمان خبرته كمدرب أو لاعب كرة طائرة.

2-3 أن يكون لائقاً طبيياً وقادراً على أداء المهارات الأساسية للعبة والتطبيقات العملية للدورة.

3-3 أن يكون حاصلاً على شهادة المستوى الثاني منذ عامين سابقين على الأقل.

4-3 4-3 سيرة ذاتية للمشاركة.



إتحاد الإمارات العربية المتحدة للكرة الطائرة

UNITED ARAB EMIRATES VOLLEYBALL ASSOCIATION

- 4- Each NF may enroll **two** participants as a maximum.
- 5- Course lectures are held in the morning and evening periods according to the program of the International Volleyball Federation.
- 6- The accommodation of the participants will be according to the following prices:
 - Single room: US\$ 100 per person per day
 - Double room: US\$ 75 per person per day.

Prices do not include the three meals

- 7- Registration Fee US\$ 500
- 8- Please fill out the form for issuing entry visas to the United Arab Emirates, and attach a copy of the candidates' valid passport and personal Photo.
- 9- The names of the candidates to participate in the course shall be sent according to an official letter with the fulfillment of the form of the International Volleyball Federation(C-C3), on a date no later than Monday 07/31/2023
- 10- All participants will receive an attestation. Those who pass the examination receive a certificate.
- 11- The enclosed enrolment form (C-C3) and information of participant must send to United Arab Emirates Volleyball Association at Info@uaeavba.ac and CC: to FIVB Technical & Development Department at Takahiro.fujino@fivb.com not later than 31/07/2023

- 4- يحق لكل اتحاد ترشيح دارسين (اثنين) فقط كحد أقصى
- 5- تقام محاضرات الحلقة في الفترتين الصباحية والمسائية وفقاً لبرنامج الاتحاد الدولي للكرة الطائرة
- 6- تكون إقامة المشاركين وفقاً للأسعار التالية:
 - الغرفة المفردة: 100 دولار أمريكي في اليوم الواحد.
 - الغرفة المزدوجة: 75 دولار أمريكي للفرد في اليوم الواحد

الأسعار غير شاملة الوجبات الثلاثة

- 7- رسوم المشاركة للدارسين: 500 دولار أمريكي
- 8- يرجى استيفاء استمارة إصدار تأشيرات الدخول إلى دولة الإمارات العربية المتحدة مع إرفاق نسخة عن جواز سفر المرشحين سارية المفعول وصورة شخصية.
- 9- ترسل أسماء المرشحين للمشاركة في الدورة بموجب كتاب رسمي مع استيفاء استمارة الاتحاد الدولي للكرة الطائرة (C-C3) وذلك في تاريخ غايته يوم الاثنين الموافق 2023/07/31
- 10- تمنح شهادة حضور لجميع الدارسين وشهادات تدريب دولية للذين يجتازون الاختبارات العملية والنظرية بنجاح
- 11- يجب أن ترسل استمارة التسجيل المرفقة (C-C3) ومعلومات المشارك إلى اتحاد الإمارات العربية المتحدة للكرة الطائرة على Info@uaeavba.ac ونسخه إلى الاتحاد الدولي للكرة الطائرة على Takahiro.fujino@fivb.com في موعد أقصاه 2023 / 07/31

Yours Sincerely,

Abdulaziz Ibrahim Alsalman
General Secretary
UAE Volleyball Association

cc.Takahiro Fujino, FIVB Technical & Development Department